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Styremøtereferat 6 2023
Dato: 12.06.2023
Sted: Båthavna

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

3. Økonomi. Marianne informerer om hvorvidt det er noe nytt. Er vi innenfor

budsjett (Marianne)

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Har

tiltak fra sist møte hatt effekt? (Roger)

5. Sparetiltak:

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)

7. Algevekst båthavna: Flere medlemmer uttrykker bekymring for mye alger.

a. Langsiktig tiltak: Skjærviken har sendt inn dokumentasjon til høring i

håp for at kommunen skal gjøre tiltak (se vedlegg).

b. Kortsiktig tiltak: Er det noe vi selv kan gjøre for å redusere/forbedre

situasjonen i påvente av at kommunen gjør egne tiltak? (Det har

allerede nå blitt gjort et forsøk på å slodde bunnen 2 ganger. Mulig god

effekt. Kanskje dette bør settes i system)
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Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)

Referatet ble gjennomgått og det var ingen anmerkninger.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

Dugnaden ble avholdt som planlagt. Det var godt oppmøte og det meste av det som var satt på agendaen
for dugnaden ble utført.

Vedlikehold av kranen er bestilt.

3. Økonomi. Marianne informerer om hvorvidt det er noe nytt. Er vi
innenfor budsjett (Marianne)

Marianne var ikke til stede og fikk informert oss. Hun har tidligere denne måneden kommet med
tilbakemeldinger om en positiv økonomisk utvikling .

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna.
Har tiltak fra sist møte hatt effekt? (Roger)

Siden styremøte 8.mai har det blitt flere ledige plasser i båthavna. Per nå har vi ledige plasser av størrelsen
3m, 3,5m, 4m og 4,5m plasser pluss 3 jolleplasser. Det skal legges ut nytt innlegg på facebook siden til
båtforeningen.

5. Sparetiltak

Et lokalt firma har vist interesse for å leie krana for å utføre service og reparasjoner på båtmotorer. Det vil
kunne gi inntekter for båtforeningen.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)

Arbeidsgruppa er enig om at enklere tiltak skal gjennomføres. Prisoverslag/budsjett vedrørende reparasjon
av bryggefronten vil foreligge innen juni. Det vil bli sendt ut mail til alle medlemmer når det foreligger.
Styret vil da bestemme om det blir reparasjon av bryggefronten som arbeidsgruppa foreslår.
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7. Algevekst båthavna: Flere medlemmer uttrykker bekymring for mye
alger.

a. Langsiktig tiltak: Skjærviken har sendt inn dokumentasjon til høring i håp
om at kommunen skal gjøre tiltak (se vedlegg)

b. Kortsiktig tiltak: Er det noe vi selv kan gjøre for å redusere/forbedre
situasjonen i påvente av at kommunen gjør egne tiltak? (Det har allerede
nå blitt gjort et forsøk på å slodde bunnen 2 ganger. Mulig god effekt.
Kanskje dette bør settes i system)

a. Langsiktig tiltak: se vedlegg som har blitt publisert tidligere som vedlegg til styrereferat
(styremøte 10 i 2022).

b. Kortsiktig tiltak: Det har vært utført slodding av bunnen 2 ganger nå i mai/juni, noe vi ikke vet
om har noe effekt. Det vil bli utført på nytt for å se om det hjelper. Marius vil hjelpe Jon Vidar
med planleggingen av dette.


